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SLOVENSKO: Dotyčný uvedl i hlavní důvod svého rozhodnutí. Podle slovenského generála se rozhodl
odstoupit proto, aby byla zachovaná důvěra k institucím. Odmítl přitom, že by jeho podřízení
pochybili v případě Milana Lučanského, jenž se pokusil o sebevraždu ve věznici v Prešově.

Šéf Sboru Vězeňské a justiční stráže Slovenské republiky generál Milan Ivan oznámil svou demisi.
Důvodem tohoto rozhodnutí je podle jeho slov snaha zachovat důvěru k institucím. Slovenský generál
přitom odmítl předpoklad, že by za tragédii s Lučanským byli odpovědní jeho podřízení. Podle jeho
slov to potvrzují i kamerové záznamy.

Milan Ivan také potvrdil, že se jednalo o pokus o sebevraždu. Stav bývalého policejního prezidenta
Milana Lučanského se od včerejška nezměnil a je stále kritický. Dále Ivan sdělil, že případ
Lučanského není ojedinělý a dodal, že letos bylo ve věznicích zaznamenáno celkem 41 pokusů o
sebevraždu, přičemž tři z nich skončily tragicky.

Směr-SD: Za tuto tragédii nese plnou odpovědnost premiér
Nyní se k této treagédii začaly vyjadřovat různé politické osobnosti, včetně tamních stran. Jednou z
nich byla i opoziční strana Směr-SD Roberta Fica. Ta si totiž myslí, že za tragédii policejního
exprezidenta Milana Lučanského nese plnou odpovědnost premiér Igor Matovič.

Směr-SD tvrdí, že Matovič spolu s politicky angažovanými dozorujícími prokurátory organizuje
zneužívání trestního práva pro boj s opozicí. Těmito slovy daná strana reagovala na informaci o
pokusu Lučanského o sebevraždu.
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Případ Lučanského je totiž podle strany završením tragické etapy slovenských dějin, kde byla
presumpce neviny považována za přežitek a vazební stíhání rozšířeným a vládou legitimizovaným
nástrojem mučení.

Matovič: Pokus Lučanského o sebevraždu je lidskou tragédií

A stranou nezůstal ani premiér Igor Matovič, který se k celé věci vyjádřil na sociální síti Facebook.

Uvedl, že okamžitě kontaktoval ministryni spravedlnosti, která přislíbila důkladné vyšetření této
události, která se stala na půdě Sboru vězeňské a justiční stráže. „Jeho blízcí si zaslouží náš soucit a
od zodpovědných bleskurychlé a poctivé odpovědi na všechny otázky,“ dodal.

„Pokud někdo selhal, nebude chráněn. Pokud existují pochybnosti, musí být postaven mimo službu,
dokud nebudeme znát pravdu,“ prohlásil premiér SR na sociální síti.

Prezidentka Čaputová očekává, že se případ Lučanského vyšetří

K věci se vyjádřila také slovenská prezidentka Zuzana Čaputová, která se nechala slyšet, že očekává,
že se případ policejního exprezidenta Lučanského vyšetří. Informoval o tom mluvčí hlavy státu
Martin Strižinec.

„Prezidentce je to upřímně líto a soucítí s rodinou pana Lučanského. Očekává, že se celá věc vyšetří
a objasní,“ řekl Strižinec.
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